
 ŽUPNE OBAVIJESTI 

PONEDJELJAK – 7.30 + Rog Josip god. i Mraz Julijana  

UTORAK – 7.30 + Novosel Darko 

SRIJEDA - PEPELNICA 

                     7.30 + Majcen Gabrijel i Hojsak Danijel 

                  17.00  + Špiranec Josip, Stjepan i ob. 

ČETVRTAK – 7.30 + Lacko Terezija god. i Ivan i Kosec Pavao 
             

PETAK – 7.30 + Kosec Ivan i Marija i Vincek Dragutin 
 

SUBOTA – u 17.00 skupna sv. misa! 
 

NEDJELJA – 1. KORIZMENA 

  7.30 + župna 

  9.30 + Plasaj Marijan god. i Kraš Josipa(ž) god. 

11.00 + Mikulić Bernarda god. 

 Pobožnost Križnog puta u 15.00! 

Župni vjeronauk: petak u 14.30 - prvopričesnici; srijeda u 16.30 - firmanici. 

Susret ministranata – subota u 10.00! 

Dječji zbor – nedjelja u 10.00! 

Dan župnog klanjanja u Bartolovcu – u petak (20.2.2015.) 

Početak klanjanja u 11.00. Svečana sv. misa u 16.00 
 

Neki je čovjek pao u jamu iz koje nije mogao izaći. Prolaznik ga vidje i reče: „Jako 

mi je žao, srce mi se para od boli.“ Prošao je poduzetan političar: „Znao sam da će, 

prije ili kasnije, netko pasti u ovu grabu.“ Pobožan čovjek mu reče: „Grešnicima se 

to događa.“ Znanstvenik je pozorno ispitivao kako je taj čovjek mogao pasti u grabu. 

Oporbeni političar je održao govor protiv stranke na vlasti. Novinar je nedjeljnim 

novinama obećao oštar članak. Očajan mladić je dobacio: „Ja sam u još većoj jami!“ 

Šaljivđija mu predloži: „Popij jaču kavu, ona će te podići!“ Pesimist reče: „Past ćeš 

ti još dublje!“ Isus je uzeo čovjeka za ruku i izvukao ga iz grabe. Dragi svi! 

Gospodin zna da smo slabe volje, i bez Njega možemo malo što. Zato nam je u 

mudrosti i milosrđu svoga križa pokazao pravi put. Nemojmo biti lažni kršćani već 

iskrena srca prigrlimo i zaživimo Zakon koji nam je Isus pokazao svojim životom. 

 
Urednik: Tin Jurak; Odgovara: Josip Hadrović, žpk.  

veljača, 2015. Široke Ledine 4, Trnovec, web: www.zupa-trnovec.hr 

e-mail: zupnilistic.trnovec@gmail.com, info@zupa-trnovec.hr 

 

 

 

 

6. NEDJELJA KROZ GODINU 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

   Godina VII. broj 12 (325) 15. veljače 2015. 

 
Prva poslanica  

svetoga Pavla apostola Korinćanima 

1Kor 10, 31 – 11, 1 

 

Braćo:  

Ili jeli, ili pili, ili drugo što činili, 

 sve na slavu Božju činite.  

Ne budite na sablazan ni Židovima, ni Grcima, 

ni Crkvi Božjoj,  

kao što i ja svima u svemu ugađam 

 ne tražeći svoju korist, 

 nego što koristi mnogima na spasenje. 

Nasljedovatelji moji budite, 

 kao što sam i ja Kristov. 

 

___________________________________ 

 

Susret mladih Donjovaraždinskog dekanata 

21.veljače 2015. – Kapucinski samostan 

Varaždin u 17.00 

Tema susreta: Mladi karizmatici 

Pozivamo sve mlade da dođu na ovaj susret na 

kojem će biti riječi i o ovogodišnjem Križnom 

putu mladih naše Varaždinske biskupije. 

 
 

 

Evanđelje 

po Marku 
Mk 1, 40-45 

I odmah nesta s njega 

gube i očisti se. 
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 DUHOVNE PRIČE 

Jedan je otac imao sedam sinova. Braća su se međusobno voljela, no 

svakodnevno je među njima dolazilo do nesuglasica i svađa.  

Jednog dana, otac se upleo u jednu od njihovih prepirki. No, umjesto da 

ih prekori, poslao ih je u obližnji šumarak sa zadatkom da svaki od njih 

pronađe po jednu grančicu. Mladići su se začudili, no poslušali su oca i 

otišli obaviti zadatak. 

Kad su se vratili, predali su grančice ocu i sjeli da vide što će on s 

njima. On ih je stavio na jednu hrpu i dobro zavezao konopom. Zatim 

im je rekao:  

„Da vidim, koji od vas može slomiti ovaj snop grančica!“ 

Prvi sin ustade i pokuša, no nije mogao. Isto tako ni ostali. 

Zatim je otac odvezao grančice i pružio svakom sinu po jednu. 

„Pokušajte sad“, reče.  

Mladići su lako slomili grančice. 

Otac nato reče: „Djeco, tako je i s vama. Kad ste ujedinjeni, nitko vas 

neće slomiti jer ste zajedno jaki.  No kad se razdvojite, svatko na svoju 

stranu, lako će vas savladati.  

Svi znamo za uzrečicu „Svi za jednoga, jedan za sve“. Premda je 

povezujemo s određenim filmovima, ona je itekako primjenjiva na naš 

kršćanski život.  

Zajednica, bilo obiteljska, redovnička, župna ili molitvena je ta koja 

nam daje snagu i potporu u dobrim i teškim trenutcima našeg života. 

Jer cilj naših života je život u zajednici, a ne u osami.  

Stoga zapamtimo Isusove riječi iz Evanđelja i prepoznajmo svoju 

zajednicu – onu koja nam daje snagu i potporu i utkajmo dio sebe u nju 

kako bismo i mi pridonosili njenom rastu i djelovanju. 

 

 

 

Jedna mlada trudnica završila je u bolnici zbog lakše upale slijepog 

crijeva. Liječnici su trebali staviti led na njezin trbuh i nakon što su 

završili s tim, savjetovali su joj da pobaci svoje dijete. Rekli su joj da je 

to najbolje rješenje jer će dijete biti rođeno s nekim invaliditetom. 

No, unatoč tome, mlada i hrabra žena odlučila je roditi svoje dijete.  

 „Žena je bila moja majka, a ja sam bio dijete“ – rekao je poznati tenor 

Andrea Bocelli prebirući po klaviru na pozornici u veličanstvenoj 

koncertnoj dvorani. „Beskrajno sam zahvalan svojoj majci što je 

poslušala sebe i nije me odbacila.  

Možda sam pristran, no mislim da je to bio pravi izbor. I nadam se da bi 

ovo moglo ohrabriti mnoge majke kada se nađu u teškim situacijama, u 

kompliciranim životnim trenutcima, ali žele spasiti život svog djeteta. “ 

Uskoro nakon što se rodio Andrei je dijagnosticiran urođeni glaukom, 

zbog kojeg je ostao djelomično slijep. Nakon što ga je pogodila lopta u 

glavu kad je imao 12 godina, ostao je potpuno slijep.  

Glazba mu je bila utjeha. Sa šest godina je počeo svirati klavir, a kasnije 

je naučio svirati flautu, saksofon, trombon, harfu, gitaru bubnjeve i 

trubu. Andrea je cijelo svoje djetinjstvo obožavao pjevati, a kad je imao 

14 godina pobijedio je na svom prvom pjevačkom natjecanju. Završio je 

studij prava u Pisi i nakon kratke odvjetničke karijere ostvario zavidnu 

pjevačku karijeru postavši svjetski poznatim tenorom koji je prodao više 

od 70 milijuna ploča.  

Prije 14 godina, magazin People uvrstio ga je na listu 50 najljepših ljudi 

na svijetu, a u ožujku ove godine dobio je zvijezdu na Stazi slavnih u 

Hollywoodu zbog svog doprinosa kazalištu.  

Draga braćo i sestre, 

tko smo mi da odlučujemo o nečijem pravu na život? Svaki čovjek ima 

pravo na život koji počinje od trenutka začeća i naš nebeski Otac ima 

pripremljen put za svako od svojih stvorenja. 

Zato, poštujmo život u svoj njegovoj raznolikosti i bogatstvu te 

dopustimo našem Stvoritelju da nam u našim bližnjima pokaže kako je 

velik i kako je velika Njegova ljubav u našim životima. 

 


